



We are proud to feature NOVASHIELD®, IPG's Sustainable Membrane Structure Fabric for use in our Fabric Structure Solutions!

Making a positive impact on people and the planet

In our commitment to providing our customers with products that offer environmentally responsible solutions, our structures utilize NovaShield® Membrane Structure Fabrics. NovaShield is Cradle to Cradle Certified® Bronze which provides our customers who share our values and commitment to the environment a sustainable option for their structure.

What exactly is Cradle to Cradle Certified?

The Cradle to Cradle Certified Product Standard is the world's most ambitious, actionable standard for designing and making products today in ways that enable a healthy, equitable and sustainable tomorrow.

Unlike other certifications, which tend to focus on a singular measure of sustainability, Cradle to Cradle Certified assesses all aspects of product design and manufacturing by evaluating a product's performance and continuous improvement strategies across five categories:

- Material Health
- Product Circularity
- Clean Air and Climate Protection
- Water and Soil Stewardship
- Social Fairness



C2C Certified® Product Standard



Visit www.itape.com/c2c to learn more about IPG's participation in the Cradle to Cradle Certified® Products Program. Cradle to Cradle Certified® is a registered trademark of the Cradle to Cradle Products Innovation Institute.

NovaShield®



SUSTAINABILITY HIGHLIGHTS:

- First Structure Membrane Fabric in the world to be Cradle to Cradle Certified Bronze
- PVC Free
- Contributes to LEED points
- Efficiency Nova Scotia's Energy Conservation Bright Business Award, 2015
- Cradle to Cradle certification at Bronze level since 2020
- Manufacturing facility ISO 50001 Certified: Energy Management since 2021

THE CERTIFICATION INCLUDES THE FOLLOWING PRODUCTS (a complete list may be found here):

- NovaShield® RU88X-6 400
- NovaShield® RU88X-6(FR) 400
- NovaShield® FRU88X-6 400
- NovaShield® RU ELITE
- NovaShield® FRU ELITE



800.265.3994

info@calhoun.ca

www.calhounsuperstructure.com



CALHOUN

Nous sommes fiers de présenter NOVASHIELD®, la membrane toile durable d'IPG, utilisée dans nos solutions de structures en toile !

Avoir un impact positif sur les gens et la planète

Dans le cadre de notre engagement visant à fournir à nos clients des produits offrant des solutions respectueuses de l'environnement, nos structures utilisent la membrane toile NovaShield®. NovaShield est Cradle to Cradle Certified® Bronze, ce qui offre à nos clients partageant nos valeurs et notre engagement envers l'environnement une option durable pour leur structure.

Qu'est-ce que la certification « Cradle to Cradle Certified » ?

La Cradle to Cradle Certified Product Standard est la norme la plus ambitieuse et la plus pratique au monde pour concevoir et fabriquer des produits aujourd'hui en vue d'assurer un avenir sain, équitable et durable.

Contrairement à d'autres certifications qui ont tendance à se concentrer sur une mesure unique de la durabilité, Cradle to Cradle Certified évalue tous les aspects de la conception et de la fabrication d'un produit en évaluant les performances d'un produit et les stratégies d'amélioration continue à travers cinq catégories :

- Santé des matériaux
- Circularité des produits
- Air pur et protection du climat
- Gestion de l'eau et des sols
- Équité sociale



C2C Certified® Product Standard

Santé des matériaux

Circularité des produits

Air pur et protection du climat

Gestion de l'eau et des sols

Équité sociale

Norme de produit certifié C2C Certified®



Visitez le site www.itape.com/c2c pour en savoir plus sur la participation d'IPG au programme des produits Cradle to Cradle Certified®. Cradle to Cradle Certified® est une marque déposée de l'Institut d'innovation des produits Cradle to Cradle.

NovaShield®



POINTS FORTS SUR LE DÉVELOPPEMENT DURABLE :

- Première membrane toile structurelle au monde à être Cradle to Cradle Certified Bronze
- Sans PVC
- Contribue à l'obtention de points LEED
- Prix pour la conservation de l'énergie décerné par Efficiency Nova Scotia, 2015
- Certification Cradle to Cradle de niveau Bronze depuis 2020
- Site de production certifié ISO 50001 : Gestion de l'énergie depuis 2021

LA CERTIFICATION COMPREND LES PRODUITS SUIVANT (Une liste complète peut être consultée ici):

- NovaShield® RU88X-6 400
- NovaShield® RU88X-6(FR) 400
- NovaShield® FRU88X-6 400
- NovaShield® RU ELITE
- NovaShield® FRU ELITE



800.265.3994
info@calhoun.ca
www.calhounsuperstructure.com

